

No. 39549. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Ireland

AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND AND THE GOVERNMENT OF IRELAND ESTABLISHING IMPLEMENTATION BODIES. DUBLIN, 8 MARCH 1999 [*United Nations, Treaty Series*, vol. 2224, I-39549.]

EXCHANGE OF NOTES AMENDING THE AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT OF IRELAND AND THE GOVERNMENT OF THE UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND ESTABLISHING IMPLEMENTATION BODIES, DONE AT DUBLIN ON 8 MARCH 1999. DUBLIN, 8 SEPTEMBER 2011 AND 13 SEPTEMBER 2011

Entry into force: 13 September 2011, in accordance with the provisions of the said notes

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: Ireland, 14 January 2013

N° 39549. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Irlande

ACCORD ÉTABLISSANT DES ORGANES D'EXÉCUTION ENTRE LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD ET LE GOUVERNEMENT D'IRLANDE. DUBLIN, 8 MARS 1999 [*Nations Unies, Recueil des Traités*, vol. 2224, I-39549.]

ÉCHANGE DE NOTES MODIFIANT L'ACCORD ÉTABLISSANT DES ORGANES D'EXÉCUTION ENTRE LE GOUVERNEMENT D'IRLANDE ET LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD, CONCLU À DUBLIN LE 8 MARS 1999. DUBLIN, 8 SEPTEMBRE 2011 ET 13 SEPTEMBRE 2011

Entrée en vigueur : 13 septembre 2011, conformément aux dispositions desdites notes

Texte authentique : anglais

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Irlande, 14 janvier 2013